
13. Meddelelser ()
Overborgmester Frank Jensen besøgte Vanløse.
Onsdag d. 2. marts var Overborgmester Frank Jensen på besøg i Vanløse for at diskutere boligsociale 
udfordringer og løsninger. Mødet startede med en rundtur i området omkring Lønstrupgård og 
Vanløse hallerne og endte i Lønstrupgårds beboerhus, der var lånt til lejligheden. Se mere på 
lokaludvalgets hjemmeside: www.vanloeselokaludvalg.kk.dk.

bilag

Vanløse Lokaludvalgs beslutning den 17.03.2011

Meddelelser på mødet:

Overborgmester Frank Jensen besøgte Vanløse d. 2. marts og diskuterede boligsociale 
problemstillinger. 

Høringsmateriale vedr. Klimaplan/LAR blev fremlagt - den endelige godkendelse af høringssvaret 
foregår via mail mellem lokaludvalgsmedlemmerne.

Erik Honoré orienterede om, at Hold Vanløse Ren har tilmeldingsrekord i år.

Der blev orienteret om det kommende sundhedshus på Indertoften 

Der blev orienteret om, at Lokaludvalgsmedlem Knud Schou er fyldt firs.

Der blev orienteret om, at Jan Mørchs hustru er gået bort.

Der blev orienteret om, at der er generalforsamling i Vanløsebasen den 11. april.

Der blev runddelt materiale og orienteret om ændringer i valgregler m.v. for lokaludvalget, der 
kommer i høring, og drøftes på næste ordinære møde.

Finn Bay-Madsen orienterede om, at lokaludvalgets henvendelse til VIF og FC Damsø om at få løst 
nogle af de trafik og parkeringsproblemer, beboerne i området oplever, har medført, at VIF og FC 
Damsø har udarbejdet en informationsfolder, der ligger på deres hjemmeside og som bliver 
videresendt til Københavns Boldspils Union.

Jan Mørch orienterede om, at der er tanker om, at gadebelysning skal overgå til grundejerne af de 
private fællesveje.

Julie W. Oscilowski orienterede om, at der på hjemmesiden, under medlemmernes side, ligger 



værktøjer til at lave projektbeskrivelser.

Bent Christensen orienterede om, at der er facebookseminar for lokaludvalgsmedlemmer d. 22. 
marts. 




